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P r o t o k ó ł   Nr   ORN.0002.9.2013 

sesji Rady Miejskiej w Olecku  

odbytej w dniu 28 listopada 2013 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Olecku 
 

 
Sesję rozpoczęto o godzinie  12:00 

        zakończono o godzinie   13:45 

 

 

Sesji przewodniczył    Przewodniczący Rady Miejskiej 

          - Karol Sobczak  

 

Protokołowała     Referent Wydziału ORN UM 

         - Ewa Rekuć 

 

 

 Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej. Witał radnych przybyłych na 

sesję, witał Pana Burmistrza – Wacława Olszewskiego, Zastępcę Burmistrza – Henryka 

Trznadla, Zastępcę Komendanta Komendy Powiatowej Policji w Olecku – Bernarda Faszczę, 

Zastępcę Komendanta Powiatowej Straży Pożarnej w Olecku – Tomasza Jagłowskiego oraz 

Naczelnika Urzędu Skarbowego w Olecku – Janusza Żukowskiego. 

 

Witał kierowników jednostek podległych Radzie Miejskiej, prezesów spółek, 

kierowników wydziałów Urzędu Miejskiego, sołtysów, przewodniczących rad osiedli oraz 

mieszkańców biorących udział w dzisiejszej sesji. 

 

 Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 21 radnych, w sesji uczestniczy            

18 radnych, co stanowi wystarczające quorum do odbycia sesji i podejmowania 

prawomocnych uchwał. Dwóch radnych przybyło na sesję podczas jej trwania.  

 

W załączeniu do protokołu: lista obecności radnych, lista obecności sołtysów, 

przewodniczących rad i zarządów osiedli. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i ustalenie porządku obrad.  

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady.  

3. Informacja Burmistrza o działalności w okresie międzysesyjnym. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych  

w okresie od ostatniej sesji.  

5. Interpelacje oraz odpowiedzi na interpelacje radnych.  

6. Wnioski i oświadczenia radnych. 

7. Uwagi i wnioski Sołtysów, Przewodniczących Rad i Zarządów Osiedli oraz 

radnych Oleckiej Rady Młodzieżowej dotyczące projektów uchwał.   

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) wystąpienia z wnioskiem o zniesienie urzędowej nazwy miejscowości, 

b) wystąpienia z wnioskiem o zmianę urzędowej nazwy miejscowości, 

c) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikat od ceny sprzedaży nieruchomości w 

wyniku uwzględnienia roszczeń, o których mowa w art. 209a ustawy o 

gospodarce nieruchomościami, 
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d) zmiany uchwały Nr ORN.0007.62.2012 Rady Miejskiej w Olecku z dnia 24 

sierpnia 2012 r. w sprawie wysokości i zasad ustalenia dotacji celowej 

podmiotom prowadzącym żłobki i kluby dziecięce na terenie gminy Olecko, 

e) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych dla Gminy Olecko na rok 2014, 

f) uchylającej uchwałę w sprawie przyjęcia „Programu pomocy de minimis dla 

przedsiębiorców inwestujących lub tworzących nowe miejsca pracy na terenie 

Gminy Olecko”, 

g) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2013-2022, 

h) zmiany budżetu gminy na 2013 rok. 

9. „Głos wolny, wolność ubezpieczający”.  

10. Zamknięcie obrad sesji. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak, 

zapytał, czy są uwagi i wnioski do porządku sesji. 

 

Radny Marek Chlebus, 

zapytał, dlaczego w porządku dzisiejszej sesji nie ma uchwały dotyczącej wiatraków. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski, 

odpowiedział, iż na komisjach, w których uczestniczył, ustalono, że odbędzie się również 

spotkanie radnych i stowarzyszenia z potencjalnym inwestorem, który chce inwestować w 

elektrownie wiatrowe na terenie gminy. Poinformował, iż to spotkanie ustalono na 3 grudnia 

na godzinę 14
00

, w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Olecku. Dodał, iż w ostatni 

wtorek spotkał się z przedstawicielami stowarzyszenia i poinformował ich o tym spotkaniu. 

Zaproponował również by projekt uchwały, który stowarzyszenie przedstawiło skonsultować 

z radcami prawnymi. Poinformował, iż po spotkaniu 3 grudnia i omówieniu wszystkiego, ten 

projekt uchwały będzie na grudniowej sesji w porządku obrad. 

 

Innych pytań i uwag nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 2  – Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zapytał, czy są uwagi do protokołu z sesji Rady odbytej w dniu 31 października 2013 r. 

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 19, za przyjęciem protokołu głosowało                      

19 radnych. 

 

Rada jednogłośnie przyjęła protokół Nr ORN.0002.8.2013 sesji Rady Miejskiej odbytej                

w dniu 31 października 2013 r. 
 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 3 – Informacja Burmistrza o działalności w okresie międzysesyjnym. 
 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

poinformował, że w okresie międzysesyjnym wydał następujące zarządzenia: 



 3 

 

 Zarządzenie Nr ORN.0050.106.2013 z dnia 31 października 2013 r. w sprawie 

przeznaczenia do sprzedaży w drodze przetargu nieograniczonego i w drodze 

bezprzetargowej oraz ogłoszenia wykazu nieruchomości położonych na terenie Gminy 

Olecko; 

 Zarządzenie Nr ORN.0050.107.2013 z dnia 31 października 2013 r. w sprawie 

przygotowania i przeprowadzenia gminnego ćwiczenia obronnego i obrony cywilnej 

w ramach ćwiczenia powiatowego; 

 Zarządzenie Nr ORN.0050.108.2013 z dnia 7 listopada 2013 r. w sprawie ustalenia 

stawek czynszu za najem lokali mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego 

zasobu gminy; 

 Zarządzenie Nr ORN.0050.109.2013 z dnia 8 listopada 2013 r. w sprawie 

przeznaczenia do sprzedaży w drodze bezprzetargowej i ogłoszenia wykazu 

nieruchomości położonej na terenie Gminy Olecko; dotyczy działki o pow. 737 m 
2 

położonej w Olecku, przy ul. Batorego; 

 Zarządzenie Nr ORN.0050.110.2013 z dnia 12 listopada 2013 r. w sprawie 

przeznaczenia nieruchomości gruntowych do dzierżawy na czas nieoznaczony; 

 Zarządzenie Nr ORN.0050.111.2013 z dnia 14 listopada 2013 r. w sprawie przyjęcia 

projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2014-2022; 

 Zarządzenie Nr ORN.0050.112.2013 z dnia 14 listopada 2013 r. w sprawie przyjęcia 

projektu budżetu Gminy Olecko na 2014 rok; 

 Zarządzenie Nr ORN.0050.113.2013 z dnia 19 listopada 2013 r. w sprawie udzielenia 

bonifikat od ceny sprzedaży lokali mieszkalnych na rzecz najemców; 

 Zarządzenie Nr ORN.0050.114.2013 z dnia 19 listopada 2013 r. w sprawie powołania 

Komisji Przetargowej; 

 

Ogłoszono: 

 kolejny (dziesiąty) przetarg na sprzedaż nieruchomości gruntowej przeznaczonej pod 

zabudowę przemysłowo-składową, położonej w Olecku na zapleczu ul. Kościuszki – 

TAG. Przetarg zostanie przeprowadzony w dniu  16 grudnia 2013 r. 

 

Rozstrzygnięto przetarg: 

 na sprzedaż nieruchomości gruntowej o powierzchni 0,72 ha przeznaczonej pod  

budowę  budynku mieszkalnego i budynku gospodarczego z infrastrukturą techniczną, 

położoną w  miejscowości Szczecinki. Nieruchomość zostanie sprzedana za kwotę 

brutto 12.988,80 zł. 

 

Nie doszły do skutku przetargi: 

 przetarg na sprzedaż nieruchomości  przeznaczonej pod zabudowę mieszkaniową, 

położonej w  Olecku przy ul. Kamiennej, 

 przetarg na sprzedaż dwóch nieruchomości gruntowych, położonych w  Olecku przy  

ulicy Kasztanowej z przeznaczeniem  pod zabudowę mieszkaniową, 

 przetarg na sprzedaż dwóch nieruchomości przeznaczonych pod zabudowę 

mieszkaniową jednorodzinną z obiektami towarzyszącymi w miejscowości Zajdy, 

 przetarg na sprzedaż nieruchomości o powierzchni 0.6018 ha, zabudowanej 

budynkiem użytkowym,  położonej w obrębie Lesk, 

 na sprzedaż nieruchomości przeznaczonej pod budownictwo wielorodzinne w Olecku 

przy ulicy Parkowej,  

 na dzierżawę nieruchomości w obrębie Gąski. 

 

Zawarto akt notarialny: 

 na ustanowienie służebności gruntowej zapewniającej dostęp do drogi publicznej w 

obrębie Kukowo, 
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 na sprzedaż w trybie bezprzetargowym działki o powierzchni 41 m2 w celu poprawy 

warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej w Olecku przy ulicy 

Syrokomli, 

 na sprzedaż w trybie bezprzetargowym działki o powierzchni 219 m2 w celu poprawy 

warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej w Olecku przy ulicy 

Paderewskiego 

 na sprzedaż w trybie bezprzetargowym działki o powierzchni 58 m2 w celu poprawy 

warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej w Olecku przy ulicy 

Klonowej. 

 

 

Zakończono zadanie: 

 Budowa drogi dojazdowej i miejsc parkingowych przy budynku Sądu na Osiedlu    

   Siejnik w Olecku. 

 

Zadania w trakcie realizacji: 

 Sieć szerokopasmowa Gminy Olecko”; 

 Budowa sieci wodociągowej Kukowo, kanalizacja sanitarna Olecko – Kukowo; 

 Budowa boiska sportowego wraz z zapleczem w Lenartach; 

 Strategia Rozwoju Miasta i Gminy Olecko na lata 2013-2023, wykonawca: Business 

Mobility International Sp. z o. o., Słupsk. W dniu 18 listopada 2013 r. wystąpiono z 

pismem do Wykonawcy w sprawie odstąpienia od umowy ze skutkiem 

natychmiastowym. Do dnia 6 grudnia br. oczekujemy na rozliczenie się Wykonawcy z 

dotychczas wykonanych prac; 

 Zmiana studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta  

i gminy Olecko; 

 Sporządzanie projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

części przebiegu napowietrznej linii elektroenergetycznej 110 kV relacji Gołdap – 

Olecko na terenie gminy Olecko; 

 Zakup samochodu ratowniczo- gaśniczego w OSP Borawskie. 

Inne informacje z okresu międzysesyjnego: 

 

 Wpłynęło zawiadomienie o kontroli gospodarki finansowej w Urzędzie Miejskim, 

której przedmiotem będzie wykorzystanie dotacji celowych udzielanych z budżetu 

państwa na realizację zadań z zakresu administracji rządowej oraz wykonanie 

dochodów budżetu państwa za 2012 rok. Przewidywany czas trwania kontroli od 2 do 

połowy grudnia. 

 Rozstrzygnięto przetarg nieograniczony na ubezpieczenie majątku i innych interesów 

Gminy Olecko wraz z jednostkami organizacyjnymi i instytucjami kultury, w podziale 

na trzy części: 

- część I – ubezpieczenie majątku i odpowiedzialności cywilnej, 

- część II – ubezpieczenie pojazdów mechanicznych Gminy Olecko, 

- część III – ubezpieczenie następstw nieszczęśliwych wypadków członków OSP. 

Wpłynęły trzy oferty, Wykonawcą części I i II będzie Towarzystwo Ubezpieczeń 

Wzajemnych T UW Oddział w Ełku, Wykonawcą części III będzie COMPENSA 
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Towarzystwo Ubezpieczeń S.A. Oddział w Płocku. Umowa zostanie podpisana na okres 

trzech lat. 

 Wyłoniono w przetargu nieograniczonym wykonawcę odśnieżania dróg na terenie 

gminy Olecko – obszar Lenarty, które realizować będzie: Massima PPHU z Sedrank 

przez dwa sezony zimowe 2013/2014r. i 2014/2015r. Pojazdy wykonujące 

odśnieżanie będą wyposażone w system śledzący ich pracę, co pozwoli na lepszą 

koordynację i dozór realizacji zadania. 

 Rozstrzygnięto postępowanie przetargowe na utrzymanie terenów zieleni miejskiej w 

Olecku. Do przetargu przystąpiło 3 wykonawców, najkorzystniejsza okazała się oferta 

Przedsiębiorstwa Gospodarki komunalnej Sp. z o.o. w Olecku. Usługa wykonywana 

będzie przez okres dwóch lat począwszy od stycznia 2014r. za cenę 364 000,00 zł 

brutto. 

 Wykonano remont budynku komunalnego położonego w Olecku przy ulicy 

Kasprowicza 18/20 w zakresie docieplenia ścian, izolacji fundamentów oraz wymiany 

okien i remontu schodów. Ponadto wymieniono wewnętrzne instalacje gazowe. Koszt 

remontu wyniósł 82.920,00 zł.   

 13 listopada 2013 r. został ogłoszony po raz trzeci przetarg na sprzedaż autobusu 

szkolnego marki IRISBUS typ C50 Iveco Daily dostosowany do przewozu osób 

niepełnosprawnych (rok produkcji 2006). Cena wywoławcza autobusu to 80 000 zł 

brutto. Termin składania ofert upływa 6 grudnia br. o godz. 12.00. Szczegółowe 

informacje można uzyskać na stronie BIP Urzędu Miejskiego w Olecku oraz w 

wydziale Edukacji. 

 W listopadzie wydano decyzje dotyczące stypendiów szkolnych dla uczniów na rok 

szkolny 2013/14. Po rozpatrzeniu 582 wniosków stypendia szkolne za okres od 

września do grudnia przyznano dla 558 uczniów szkół podstawowych, gimnazjów i 

szkół ponadgimnazjalnych. Wartość wydanych decyzji to 193.565 zł. 

 

W okresie 31 października 2013 – 25 listopada 2013 r. w Regionalnym Ośrodku Kultury w 

Olecku „Mazury Garbate” zorganizowano wydarzenia kulturalne, m.in.:  

 

 W dniach 5-6 listopada 2013r. odbył się IX Gminny Konkurs Pieśni Patriotycznej,  

w którym wystąpiło 234 uczestników w 4 kategoriach wiekowych: dzieci 

przedszkolne, uczniowie klas I-III szkół podstawowych, uczniowie klas IV-VI szkół 

podstawowych, uczniowie klas gimnazjalnych, 

 

 11 listopada 2013r. odbyły się uroczyste Obchody Święta Niepodległości, w ramach 

których wystawiono program artystyczny przygotowany przez dzieci i młodzież 

Zespołu Szkół w Olecku. Po części artystycznej nastąpił finał Konkursu Pieśni 

Patriotycznej                   z uroczystym odczytem wyłonionych zwycięzców. 

Zwycięzcom konkursu wręczono dyplomy za zajęcie poszczególnych miejsc oraz 

pamiątkowe statuetki, 

 

 w ramach konkursu „Pomysłodajnia” zrealizowano jedną inicjatywę: Bitwa o Olecko, 

 

 pozostałe wydarzenia kulturalne: warsztaty, spektakle, koncerty, festiwal filmowy, 

kurs fotografii; debata: „Udział młodzieży w równościowych działaniach 

obywatelskich w lokalnej społeczności”. 
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Organizacja Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Olecku: 

 9 listopada br. odbyły się, drugie z ośmiu zaplanowanych, amatorskich zawodów 

pływackich w ramach II edycji akcji „Warmia i Mazury pływają” 2013-2014. 

Ponownie impreza zgromadziła wielu uczestników indywidualnych - 155 oraz 

kibiców - 205. Przypomnę, że w ramach akcji w zawodach bierze udział 5 miast z 

naszego województwa. Zachęcam wszystkich do udziału w zawodach, gdyż jej finał 

rozegrany zostanie  

w miejscowości, w której podczas wszystkich ośmiu eliminacji zmierzonych zostanie 

najwięcej czasów. Finał akcji zaplanowano na czerwiec przyszłego roku. 

 W listopadzie br. w Miejskim Ośrodku Sportu i Rekreacji w Olecku odbyły się liczne 

imprezy sportowe: 

Przedstawiciele nadleśnictw całego kraju rywalizowali w Mistrzostwach Polski 

Pracowników Lasów Państwowych w tenisie stołowym. W imprezie startowało  

59 zawodników, ich trzydniowe zmagania obserwowało 300 kibiców. 

 

W finale wojewódzkiego Pucharu Polski w piłce ręcznej  wzięło udział 34 

zawodników. 

 

Drużyna służb mundurowych z Olecka, jak również z Ełku, Gołdapi i Kętrzyna 

stanęła  

do rywalizacji sportowej podczas Towarzyskiego Turnieju Piłki Nożnej Służb 

Mundurowych  

o Puchar Komendanta Rafała Klauzy. 

 

W czterech imprezach sportowych o zasięgu ponad powiatowym startowało ok. 140 

zawodników, natomiast ich współzawodnictwo śledziło 260 kibiców, były to: 

- Rejonowe zawody mini piłki ręcznej dziewcząt szkół podstawowych, 

- Rejonowe zawody siatkówki dziewcząt szkół ponadgimnazjalnych, 

- Rejonowe zawody „piątek piłkarskich” dziewcząt szkół podstawowych, 

- Rejonowe zawody piłki siatkowej dziewcząt szkół gimnazjalnych. 

 

Natomiast w sześciu powiatowych imprezach sportowych startowało ok. 230 

zawodników oraz kibicowało im 370 osób. Były to: 

- drużynowe zawody tenisa stołowego dziewcząt i chłopców szkół  

  podstawowych, gimnazjalnych i ponadgimnazjalnych, 

- zawody mini siatkówki „trójek” dziewcząt i chłopców szkół podstawowych, 

- Otwarty turniej halowej piłki nożnej o puchar Starosty, 

- Otwarty Turniej Niepodległości drużyn sześcioosobowych, 

-  zawody w halowej piłce nożnej dziewcząt szkół podstawowych oraz chłopców  

  szkół ponadgimnazjalnych, 

- turniej siatkarskich „czwórek” dziewcząt i chłopców szkół podstawowych. 

 

 W listopadzie odbył się nabór i pierwsze zajęcia sekcji wspinaczkowej dla dzieci, 

młodzieży i dorosłych. 



 7 

 W dniach 9-10 listopada z urodzinowej oferty hali Lega skorzystało 791 osób. 

 

 W dniu 28 listopada 2013r. o godz. 17.00 odbędzie się uroczyste podsumowanie 

pierwszego roku działalności hali.  

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zapytał, czy są pytania do burmistrza w związku z przedstawionymi informacjami. 

 

 

Radny Wojciech  Leonarczyk, 

zapytał, dlaczego RDOŚ negatywnie zaopiniował przygotowane przez urząd zmiany studium 

uwarunkowań. 

 

Burmistrz Wacław Olszewski, 

poinformował, iż RDOŚ w Olsztynie zakwestionowała,  dane które dotyczyły miejsc, w 

których mogłyby być budowane elektrownie wiatrowe. Dane zostały uzupełnione i wysłane 

do RDOŚ w Olsztynie. 

 

Innych  pytań nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt zakończono. 

  

     

Do punktu 4 – Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 

podejmowanych  w okresie od ostatniej sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

przedstawił informacje z okresu międzysesyjnego: 

 W dniu 18 listopada 2013 r. Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w 

Olecku przedłożył odpowiedzi na skargi na pracowników jednostki. Radni zapoznali 

się z pismami na posiedzeniach komisji.  

 Dyrektorzy: Gimnazjum Nr 2 w Olecku i Szkoły Podstawowej Nr 3 w Olecku, 

przedłożyli informacje o zawartych umowach najmu . 

 Burmistrz przekazał Radnym projekt uchwały w sprawie wprowadzenia Programu 

„Olecka Rodzina z 3+” i projekt Zarządzenia w sprawie przyjęcia regulaminu 

wydawania i korzystania z karty „Oleckiej Rodziny z 3+”. Ewentualne sugestie do 

projektów można wnosić na piśmie do Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Urzędu 

Miejskiego w Olecku do 6 grudnia 2013 roku.  

 W dniu 21 listopada Wydział Edukacji, Kultury i Sportu Urzędu Miejskiego w Olecku 

przekazał raport z rekomendacjami z przeprowadzonego badania ankietowego na 

temat lekcji wychowania fizycznego w szkołach gminnych. 

 W dniu 9 listopada reprezentował Radę Miejską w „Biegu Niepodległości”, który 

odbył się w Sedrankach. 

 11 listopada uczestniczył w uroczystej mszy w kościele p.w. Najświętszej Marii Panny 

Królowej Polski wraz ze złożeniem kwiatów w miejscach pamięci . 

 W tym samym dniu wziął udział w uroczystościach w ROK „Mazury Garbate”, które 

przygotowały dzieci i młodzież z Zespołu szkół w Olecku. Pogratulował za bardzo 

ciekawy występ. 

 13 listopada reprezentował radę w podsumowaniu działań z projektu „Wszyscy różni, 

wszyscy równi” w ROK w Olecku. 

 15 listopada brał udział w uroczystym ślubowaniu klas pierwszych w szkole 

Podstawowej nr 1 w Olecku. 
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 23 listopada reprezentował Radę Miejską w turnieju piłki nożnej o Puchar 

Komendanta Komendy Powiatowej Policji w Olecku. 

 25 listopada wpłynęło pismo od Stowarzyszenia „Wszyscy Razem”, by ująć w 

porządku dzisiejszej sesji obywatelskiego projektu uchwały, dotyczącego elektrowni 

wiatrowych. 

 26 listopada  wpłynęło pismo od Dariusza Bagińskiego w sprawie wprowadzenia 

zwolnienia z podatku od nieruchomości w części basenowej. 

 3 grudnia o godzinie 14
00

 w Urzędzie Miejskim  odbędą się konsultacje społeczne 

dotyczące elektrowni wiatrowych. 

 4 grudnia o godzinie 9
30

, w odpowiedzi na wniosek radnego Leszka Olszewskiego, 

odbędzie się wyjazd radnych do Siedlisk na sortownie odpadów komunalnych. 

 12 grudnia o godzinie 17
00

 odbędzie się IX Czar Bożego Narodzenia, jest to akcja SP 

Nr 1, prosił radnych o to by podpisali książkę, która zostanie wystawiona na licytację, 

z której dochód zostanie przeznaczony dla dzieci. 

 Zaprosił wszystkich na halę „Lega”, gdzie 15 grudnia o godzinie 16
00

 odbędzie się 

akcja charytatywna „Mecz Gwiazd”. 

 W okresie międzysesyjnym odbyły się następujące posiedzenia komisji: 

o 5 listopada 2013 r. odbyło się posiedzenie Komisji Planowania, Budżetu                         

i Gospodarki, 

o 6 listopada 2013 r. odbyło się posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury, Promocji 

Gminy, Sportu i Rekreacji i Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i 

Bezpieczeństwa, 

o 26 listopada 2013 r. odbyły się posiedzenia Komisji Polityki Prorodzinnej, 

Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa, Komisji Planowania, Budżetu                         

i Gospodarki oraz Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i 

Rekreacji. 

 Poprosił radnych o przesłanie  do Biura Rady tematów do dyskusji z Radą Powiatu, 

dodał, że takie spotkanie odbędzie się w połowie grudnia i będzie świetna okazją do 

dyskusji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak, 

zapytał, czy są pytania w związku z przedstawionymi informacjami. 

 

Radny Maciej Juchniewicz, 

zgłosił, następujące tematy na spotkanie z Radą Powiatu: 

 wspólne projekty inwestycyjno-drogowe; 

 przejęcie przez gminę ulic powiatowych w mieście lub zamiana. 

 

Innych pytań nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

 

Do punktu  5 – Interpelacje oraz odpowiedzi na interpelacje radnych. 

 

 

 

Radny Jarosław Bagieński, 

Zgłosił następującą interpelację: 

 zapytał, czy został już rozstrzygnięty przetarg na bufet w hali Lega? Proponuje, że 

jeśli przetarg nie zostanie rozstrzygnięty, to należy ustawić automaty z napojami i 

słodyczami. 
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Radny Maciej Juchniewicz, 

zgłosił następujące zapytania: 

 Czy przedsiębiorcy mogliby płacić za faktycznie zużycie śmieci? Przedsiębiorcy 

zgłosili, że system śmieciowy jest mało elastyczny i nie uwzględnia stawki za 

faktyczne zużycie, niektórzy ze względu na rodzaj działalności jaki prowadzą, 

wytwarzają mniej śmieci, niż minimum określone w uchwale.  

 Zapytał, czy jest już znany termin oddania w całości obwodnicy do użytku? 

 Zapytał, czy firma, która była odpowiedzialna za strategię dostanie tylko część 

pieniędzy za swoją dotychczasową pracę i co dalej ze strategią? 

 

Radny Wojciech Leonarczyk, 

zgłosił następujące interpelacje: 

 Zapytał, czy parking po bazie firmy, która budowała obwodnicę zostanie sprzątnięty? 

(fotografie w załączeniu) 

 Przedstawił na fotografiach, iż na ul. Chopina w Olecku w drodze znajdują się duże 

dziury. Uważa, że jest to mały odcinek drogi, który należy wyremontować. (fotografie 

w załączeniu) 

 Ponawia prośbę o to, by przy siłowni zewnętrznej zamontować oświetlenie.  

 

Radny Grzegorz Kłoczko, 

 Czy stanowisko gminy, które zostało przesłane do RDOŚ uwzględnia pozytywną 

opinię dotyczącą projektów prowadzonej uchwały? Ma nadzieję, że kolejne 

stanowisko gminy uwzględnia już to co zostało pozytywnie zaopiniowane. 

 

Radna Bożena Jeglińska, 

 Zapytała, czy mieszkańcy osiedla Siejnik mogą liczyć na ustawienie wiaty 

przystankowej? 

 

Radny Janusz Żero, 

zgłosił następujące sprawy: 

 Zapytał czy droga w Siejniku, na której były prowadzone prace jest już w należytym 

stanie? Uważa, że jeśli zleca się prace firmie, to ta firma ma obowiązek zostawić to w 

stanie takim samym jak to zastała, albo i lepszym.  

 Zapytał, czy radni, którzy składali wnioski do budżetu dostaną jakąkolwiek 

odpowiedź? 

 

Radni nie zgłaszali więcej interpelacji. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odniósł się do następujących spraw: 

 przetargu na bufet w hali „Lega” – przetarg został rozstrzygnięty i lada dzień kafejka 

powinna funkcjonować;  

 śmieci – poinformował, iż zastanowi się nad tym rozwiązaniem sprawy i szerszych 

informacji uzyska w odpowiedzi na piśmie; 

 odnośnie obwodnicy – z chwilą podłączenia oświetlenia na skrzyżowaniach, 

obwodnica będzie oddana do całkowitego użytku. Od momentu gdy obwodnica będzie 

już oficjalnie otwarta, przekazana zostanie część drogi od Sedrank poprzez ulicę 

Gołdapską i Wojska polskiego w kierunku Ełku; 

 strategia – poinformował, iż w trybie natychmiastowym została wypowiedziana 

umowa, do 6 grudnia powinna być odpowiedź;  
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 parkingu po bazie przy obwodnicy – stwierdził, iż jest to grunt prywatny a nie gminny 

i jest to sprawa właściciela. Jeśli z chwilą oddania obwodnicy do użytku nadal nie 

będzie uprzątnięty teren to gmina wystąpi do właściciela gruntu o uporządkowanie go. 

 Ulicy Chopina – stwierdził, iż faktycznie ta ulica jest do remontu i w najbliższym 

czasie postara się wyremontować ten odcinek drogi; 

 Oświetlenia siłowni zewnętrznej – jeśli faktycznie taka potrzeba zaistnieje to w 

przyszłym roku zamontowane zostaną dwie latarnie; 

 Odnośnie opinii RDOŚ – RDOŚ nie uwzględnił wniosku, ponieważ jest to wniosek 

stowarzyszenia. Rada podejmie decyzję w grudniu; 

 Wiaty przystankowej na Siejniku – poinformował, iż sprawa jest w toku, kierownik  

wydziału GKO prowadzi badania, ile osób korzysta z tego przystanku. Gdy wyniki jej 

badań będą mu znane to zadecydują czy umieścić wiatę czy nie; 

 Drogi na Siejniku – stwierdził, iż żąda od wykonawców tego by po zakończonych 

pracach zostawiali drogi w takim stanie w jakim je zastali. Odnośnie drogi na 

Siejniku, dodał, iż w tym miejscu była specyficzna sytuacja, ponieważ zdjęto płyty 

drogowe, które się rozsypały, nawieziono żwiru, ale wiadomo, że żwir pod wpływem 

wody się ubija. Firma, która wykonywała tam prace naprawi drogę w jak najszybszym 

czasie; 

 Wniosków do budżetu – stwierdził, iż odpowiedzi na wnioski jeszcze nie było, po 

przyjęciu budżetu na przyszły rok, wszyscy radni, którzy składali wnioski dostaną 

odpowiedzi. 

 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 6 – Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Radny Jarosław Bagieński, 

zgłosił następujące wnioski: 

 Wniosek dotyczy naprawy latarni nad przejściem dla pieszych, pomiędzy 

Powiatowym Urzędem Pracy, a KRUS. Proponuje, by skierować ten wniosek do 

zakład energetycznego, by to on zajął się naprawą. 

 Wnioskuje o sprzątnięcie posesji za Biblioteką Pedagogiczną, jest tam duże 

gruzowisko, które bardzo nieestetycznie wygląda.  

 Prosi odpowiednie służby, o naprawę latarni i sprzątnięcie liści na odcinku 

Wiewiórczej Ścieżki od drewnianego mostu do skoczni. 

 

Radny Wojciech Leonarczyk, 

zgłosił następujące wnioski: 

 Na poprzednich sesjach wnioskował o rozbudowę parkingu przy Szkole Podstawowej 

Nr 1 w Olecku. Dostał odpowiedź na wniosek, w którym było napisane, że nie 

przewiduje się rozbudowy tego miejsca w tym roku. Zawnioskował o to, by 

tymczasowo podreperować ten parking i znów dostał odpowiedź, że nie przewiduje 

się rozbudowy parkingu przy SP1 w Olecku w tym roku. Ponawia wniosek i prosi o 

zasypanie dziur na tym parkingu, ponieważ są tam wielkie kałuże. 

 Zgłosił na poprzedniej sesji wniosek dotyczący wystąpienia do konserwatora o 

warunki odrestaurowania napisów na nagrobkach. Dostał odpowiedź, której nie 

rozumie. Ponawia swój wniosek. 

 

 

http://www.google.pl/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=1&cad=rja&ved=0CC0QFjAA&url=http%3A%2F%2Fwww.krus.gov.pl%2F&ei=pIWYUt-iCMbi4QSZtIHwBQ&usg=AFQjCNGd9jFxcKiYkBbU7YUTnBoHWOD7IA&bvm=bv.57155469,d.bGE
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Jan Grzyb, 

zgłosił następujący wniosek: 

 W imieniu mieszkańców ul. Młynowej i Mazurskiej, zgłasza iż w pasie drogowym, po 

remoncie tych dróg wystąpił problem przykryć metalowych studzienek. W nocy gdy 

przejeżdża samochód jest to duża uciążliwość dla mieszkańców, ponieważ jest bardzo 

głośno. Prosi o interwencję w tej sprawie. 

 

Radny Grzegorz Kłoczko, 

zgłosił następujące wnioski: 

 Przedsiębiorcy zgłaszają postulat, aby przyjrzeć się koncesjom na alkohol. Chodzi o to 

czy koncesie muszą być zawierane na 30 miesięcy, czy może być dłuższy czas. 

Wnioskuje o to, by sprawdzić czy jest taka możliwość by przedsiębiorcy mogli 

otrzymywać koncesje na dłuższy czas. 

 Wniosek dotyczy dzikich wysypisk śmieci. Zauważył, że w okolicach miasta znajdują 

się owe. Podał przykład, że na ul. Wiejskiej wzdłuż torów w stronę szosy na Giżycko 

znajduje się takie dzikie wysypisko. Prosi o uprzątnięcie i zlustrowanie innych takich 

wysypisk. 

 

Radny Maciej Juchniewicz, 

zgłosił następujące wnioski: 

 Prosi o przesłanie protokołu z dnia 1 lipca tego roku, w sprawie gospodarki rybackiej. 

 Prosi o sprawdzenie możliwości prawnych wprowadzenia w gminie programu 

odpracowania długów komunalnych. Prosi również o określenie skali tego zadłużenia, 

czyli jaka to jest kwota, ilu ludzi ma z tym problem. Jest to istotne, ponieważ wtedy 

będzie wiadomo czy warto zajmować się tą sprawą. 

 Prosi o informację dotyczącą wyżywienia w szkołach. Kto się tym zajmuje, ile to 

kosztuje, kto jest za to odpowiedzialny. Chciałby wiedzieć czy jest w szkołach 

dietetyk i czy gmina stara się o jakieś dofinasowanie dożywiania dzieci i młodzieży. 

 

Radny Janusz Żero, 

zgłosił następujący wniosek: 

 Wnioskuje, by zadbać o teren obok hali Lega. 

 

Radna Wioletta Żukowska, 

zgłosiła następujący wniosek: 

 Mieszkańcy zgłosili problem, dotyczący opłat za nieterminowe regulowanie wpłat za 

śmieci. Nie ma na tym piśmie podane w jaki sposób mają sobie obliczyć te zadłużenie. 

 

Radni nie zgłaszali więcej wniosków. 

 

Burmistrz Wacław Olszewski, poinformował, iż odpowiedzi na wszystkie wnioski zostaną 

udzielone w formie pisemnej. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

Do punktu 7 – Uwagi i wnioski Sołtysów, Przewodniczących Rad i Zarządów Osiedli 

oraz radnych Oleckiej Rady Młodzieżowej dotyczące projektów uchwał. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zapytał, czy są uwagi do projektów uchwał. 
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Uwag do projektów uchwał nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak, 

oddał glos pani Teresie Gałaszewskiej. 

 

Teresa Gałaszewska, 

poinformowała, iż jest komendantem Hufca w Olecku i chciałaby zadać pytanie do naczelnika 

Urzędu Skarbowego w Olecku, co dzieje się z odpisem 1% na rzecz hufca w Olecku? 

Stwierdziła, iż w tym roku hufiec otrzymał tylko jedną wpłatę na konto chorągwi, a jest 

pewna, że takich wpłat było więcej.  

 

Naczelnik Urzędu Skarbowego w Olecku -  Janusz Żukowski, 

odpowiedział, iż wszystkie organizacje pożytku publicznego pieniądze otrzymają. Dodał, iż 

schemat podziału tych funduszy idzie od Ministerstwa Finansów. Urząd Skarbowy po 

dostaniu informacji od ministerstwa, informują o konkretnych darczyńcach poszczególne 

organizacje.  

 

Teresa Gałaszewska, 

dodała, iż hufiec otrzymał już wpłatę, problem polega na tym, że była to tylko jedna wpłata 

od jednej osoby. Zapytała, dlaczego nie ma wpłat od  innych darczyńców. 

 

Naczelnik Urzędu Skarbowego w Olecku -  Janusz Żukowski, 

poprosił, Panią Teresę Gałaszewską o oficjalne pismo w tej sprawie do Urzędu Skarbowego 

w Olecku i postara się wyjaśnić jak najszybciej tę sprawę. Dodał, iż każdy rodzaj podatku jest 

w innym terminie przekazywany, zeznania dotyczące podatku ryczałtowego są przekazywane 

do końca stycznia.  

 

Na tym rozmowę zakończono. 

 

Przerwa 5 minut. 

 

 

Do punktu 8 – Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

a) wystąpienia z wnioskiem o zniesienie urzędowej nazwy miejscowości; 

 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, iż stosownie do ustawy z dnia 29 sierpnia 2003 r. o urzędowych nazwach 

miejscowości i obiektów fizjograficznych podmioty wykonujące zadania publiczne na 

terytorium Rzeczypospolitej Polskiej są obowiązane do używania urzędowych nazw 

miejscowości. Dodał, iż urzędowa nazwa miejscowości Kolonie Dąbrowskie nie jest obecnie 

używana. Dla miejscowości Dąbrowskie (rodzaj wieś) i Kolonie Dąbrowskie (rodzaj osada) 

prowadzona jest wspólna numeracja nieruchomości. Mieszkańcy miejscowości Kolonie 

Dąbrowskie w dokumentach tożsamości mają wpisane miejsce zameldowania Dąbrowskie. 

Zniesienie urzędowej nazwy Kolonie Dąbrowskie (rodzaj osada) i włączenie tego obszaru w 

granice miejscowości Dąbrowskie (rodzaj wieś) nie spowoduje konieczności zmiany 

numeracji nieruchomości ani wymiany dokumentów tożsamości mieszkańców oraz nie będzie 

miało wpływu na przebieg granic obrębów geodezyjnych. Proponowana zmiana nie 

spowoduje poniesienia przez mieszkańców skutków finansowych. Uprawnionymi do udziału 

w konsultacjach byli wszyscy mieszkańcy zameldowani w miejscowości Dąbrowskie od nr 
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18 do nr 23, posiadający w dniu 11 września 2013 r. czynne prawo wyborcze do Rady 

Miejskiej. Dodał, iż cel i sposób przeprowadzenia konsultacji zostały określone w ogłoszeniu 

podanym do publicznej wiadomości w sposób zwyczajowo przyjęty. Stwierdził, iż za 

likwidacją nazwy miejscowości Kolonie Dąbrowskie oddano 22 głosy na 23 osoby 

uprawnione do głosowania. Zgodnie z założeniem przyjętym w ogłoszeniu o 

przeprowadzeniu konsultacji, nie dostarczenie ankiety w podanym terminie jest traktowane 

jako zgoda na proponowane zniesienie nazwy miejscowości, zatem za zniesieniem nazwy 

opowiedziały się 23 osoby.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Mariusz Miłun, 

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Leszek 

Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Jan Grzyb 

poinformował, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie wystąpienia z 

wnioskiem o zniesienie urzędowej nazwy miejscowości. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Radni nie zgłaszali uwag.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 18, za przyjęciem uchwały głosowało                       

18 radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie wystąpienia z wnioskiem o zniesienie 

urzędowej nazwy miejscowości. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.62.2013 

w załączeniu 

 

 

b) wystąpienia z wnioskiem o zmianę urzędowej nazwy miejscowości, 

   
 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, iż stosownie do ustawy z dnia 29 sierpnia 2003 r. o urzędowych nazwach 

miejscowości i obiektów fizjograficznych podmioty wykonujące zadania publiczne na 

terytorium Rzeczypospolitej Polskiej są obowiązane używać urzędowych nazw miejscowości. 

Dodał, iż proponowana zmiana nazwy podyktowana jest koniecznością ujednolicenia 

używanego nazewnictwa z urzędowym wykazem nazw miejscowości. Do Urzędu Miejskiego 

zgłaszano  problemy związane z niezgodnością nazwy miejsca zameldowania w dokumentach 

tożsamości z urzędowym wykazem nazw miejscowości. W ewidencji ludności została użyta 
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błędna, nie figurująca w wykazie urzędowych nazw miejscowości, nazwa Dąbrowskie Os. dla 

mieszkańców osady po byłym państwowym gospodarstwie rolnym. Poinformował, iż zmiana 

nazwy miejscowości nie spowoduje konieczności zmiany numeracji nieruchomości, wymagać 

jednak będzie wymiany dokumentów zawierających miejsce zameldowania Dąbrowskie Os. 

Za zmianą nazwy opowiedziało się 56 osób.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Mariusz Miłun 

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Leszek 

Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Jan Grzyb 

poinformował, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie wystąpienia z 

wnioskiem o zmianę urzędowej nazwy miejscowości. 

   

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Radni nie zgłaszali innych uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 18, za przyjęciem uchwały głosowało                       

18 radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie wystąpienia z wnioskiem o zmianę urzędowej 

nazwy miejscowości. 

   

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.63.2013 

w załączeniu 

 

 

c) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikat od ceny sprzedaży nieruchomości w 

wyniku uwzględnienia roszczeń, o których mowa w art. 209a ustawy o 

gospodarce nieruchomościami, 

 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

poinformował, iż właściciele lokali mieszkalnych w budynku przy ul. Słonecznej 3, wystąpili 

z wnioskiem o wykupienie działki o powierzchni 735 m
2
. Ta działka w połączeniu z obrysem 

budynku stanowi odrębną działkę budowlaną. Dodał, iż podobna sytuacja jest w budynku 

przy ul. Batorego działka o powierzchni 737 m
2
  i tu również udziela się bonifikaty 90%.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 
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Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Mariusz Miłun 

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Leszek 

Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Jan Grzyb 

poinformował, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

udzielenie bonifikat od ceny sprzedaży nieruchomości w wyniku uwzględnienia roszczeń, o 

których mowa w art. 209a ustawy o gospodarce nieruchomościami. 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 20, za przyjęciem uchwały głosowało                       

20 radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikat od 

ceny sprzedaży nieruchomości w wyniku uwzględnienia roszczeń, o których mowa w art. 

209a ustawy o gospodarce nieruchomościami. 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.64.2013 

w załączeniu 

 

 

d)  zmiany uchwały Nr ORN.0007.62.2012 Rady Miejskiej w Olecku z dnia 24        

 sierpnia 2012 r. w sprawie wysokości i zasad ustalenia dotacji celowej 

podmiotom prowadzącym żłobki i kluby dziecięce na terenie gminy Olecko; 

 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, iż chodzi o korektę w uchwale, która została podjęta w sierpniu 2012 roku, aby w 

§1 ust. 3 skreślić wyraz „faktycznie”. Stwierdził, iż wtedy właściciel żłobka nie musi 

prowadzić ewidencji pobytu dzieci w placówce. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Mariusz Miłun 

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Leszek 

Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Jan Grzyb 

poinformował, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 

ORN.0007.62.2012 Rady Miejskiej w Olecku z dnia 24 sierpnia 2012 r. w sprawie wysokości 

i zasad ustalenia dotacji celowej podmiotom prowadzącym żłobki i kluby dziecięce na terenie 

gminy Olecko. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Radny Wojciech Leonarczyk, 

podziękował Burmistrzowi za to ze zmienił zadanie i pozytywnie odniósł się do tej poprawki, 

którą proponował przy uchwalaniu tej uchwały w zeszłym roku.  

 

Innych uwag nie zgłaszano. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 20, za przyjęciem uchwały głosowało                       

20 radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały Nr ORN.0007.62.2012 Rady 

Miejskiej w Olecku z dnia 24 sierpnia 2012 r. w sprawie wysokości i zasad ustalenia dotacji 

celowej podmiotom prowadzącym żłobki i kluby dziecięce na terenie gminy Olecko. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.65.2013 

w załączeniu 

 

 

e) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych dla Gminy Olecko na rok 2014 

 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

poinformował, iż ustawa o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi 

nakłada obowiązek na gminy opracowywania programu. Dodał, że ten program jest integralną 

częścią strategii rozwiązywania problemów alkoholowych. Poinformował, iż Komisja 

Planowania Budżetu i Gospodarki Rady Miejskiej w Olecku zawnioskowała o to by wykreślić 

wyraz „wiejskich” z celu 3, zadania 1, punktu 5 (strona 8 załącznika do projektu uchwały). 

Autopoprawka została zawarta w uchwale. 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Mariusz Miłun 

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Leszek 

Olszewski  

poinformował, że Komisja przy 5 głosach za i 1 wstrzymującym się pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Jan Grzyb 

poinformował, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Gminy Olecko na rok 

2014. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

 

Radny Maciej Juchniewicz, 

prosi, by w przyszłym roku komisja alkoholowa przy opracowywaniu planu na kolejny rok, 

wzięła pod uwagę wnioski i opinie jakie przekazał na Komisji Planowania, Budżetu i 

Gospodarki. Przypomniał, iż już od dłuższego czasu wnioskuje o to by pieniądze z tzw. 

„korkowego” były wydawane na infrastrukturę, np. place zabaw czy też siłownie zewnętrzne. 

Uważa również, iż przydałaby się tablica przy siłowni zewnętrznej na ulicy Letniej z jakich 

środków została wybudowana. 

 

Radna Wioletta Żukowska, 

poinformowała, iż chciałaby zgłosić poprawkę we wskaźniku monitoringu, aby zwiększyć 

liczbę kontroli placówek handlowych. Stwierdziła, iż w założeniu jest 18 placówek, a 

punktów jest 81. Uważa, że kontroli jest za mało w porównaniu do placówek handlowych, 

dlatego wnioskuje by zwiększyć wskaźnik kontroli przynajmniej do 40. Dodała, że widzi 

również problem w tym, że dzieciom i młodzieży placówki handlowe sprzedają alkohol. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zapytał, skąd  wyprowadzana jest ta liczba 18? 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski, 

odpowiedział, iż liczba kontroli lokali, które prowadzą tego typu działalność, nie chodzi tylko 

aby komisja kontrolowała czy sprzedawany jest alkohol nieletnim, tylko czy te lokale 

spełniają warunki do dystrybucji alkoholu. W przekonaniu komisji liczba 18 jest 

wystarczająca. Z rachunku wynika, że jedna placówka jest kontrolowana raz na 2 lata. 

Komisja alkoholowa nie jest od tego by łapać sprzedawców na tym jak sprzedają alkohol 

nieletnim. 

 

Radna Wioletta Żukowska, 

stwierdziła, iż nie chodzi jej o to by komisja alkoholowa wyłapywała nieletnich, którzy 

spożywają alkohol, a nieuczciwych sprzedawców, którzy im to sprzedają. Podtrzymała swój 

wniosek o to by kontrolować więcej niż 18 placówek handlowych w roku. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

stwierdził, iż należałoby zaufać komisji alkoholowej, która wie najlepiej ile placówek 

powinno być kontrolowanych. Nie chce narzucać im planu, którego być może nie uda nim się 

wykonać. 

 

Radna Wioletta Żukowska, 

zapytała, iż w takim wypadku do ilu należałoby podnieść liczbę kontrolowanych placówek? 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zaproponował, by liczbę kontrolowanych placówek zwiększyć do 20. 
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Poddał wniosek radnej Wioletty Żukowskiej pod głosowanie, by w punkcie 5 na stronie 10 

załącznika do projektu uchwały, zwiększyć kontrolowanie placówek handlowych i 

gastronomicznych do 20.  

 

Radni przy 17 głosach za i 3 wstrzymujących się  pozytywnie zaopiniowała zmianę 

dotyczącą zwiększenia kontrolowanych placówek do 20. 

 

 

Radny Janusz Żero, 

uważa, że radny Maciej Juchniewicz ma rację i pieniądze z „korkowego” powinny być 

przeznaczane na bardziej zauważalny cel. Dodał, iż w przyszłym roku komisja powinna 

poszukać takich rozwiązań, które będą znaczące dla szerszego grona osób. 

 

Radny Grzegorz Kłoczko, 

Uważa, że na odcinku profilaktyki  czy ograniczenia dostępu przegrywamy sprawę walki z 

uzależnieniami, ponieważ co roku ta kwota wzrasta, czyli spożycie wśród mieszkańców 

wzrasta. Dodał, iż należy dotrzeć tam gdzie jest dużo młodzieży, by zapobiec ich 

uzależnieniom.  

 

 

Radni nie zgłaszali innych uwag.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 20, za przyjęciem uchwały głosowało                       

19 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Gminy Olecko na rok 2014. 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.66.2013 

w załączeniu 

 

 

 

 

f) uchylającej uchwałę w sprawie przyjęcia „Programu pomocy de minimis dla 

przedsiębiorców inwestujących lub tworzących nowe miejsca pracy na terenie 

Gminy Olecko; 

 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

poinformował, iż na podstawie art. 7 ust. 3 ustawy z dnia 12 stycznia 1991 r. o podatkach i 

opłatach lokalnych rada gminy, w drodze uchwały, może wprowadzić inne zwolnienia 

przedmiotowe niż określone w ust.1 oraz w art. 10 ust. 1 ustawy z dnia 2 października 2003 r. 

o zmianie ustawy o specjalnych strefach ekonomicznych i niektórych ustaw. W odniesieniu 

do aktów prawa miejscowego, w których zamieszczono odwołanie do rozporządzenia 

Komisji (WE) nr 1998/2006 z dnia 15 grudnia 2006 r. w sprawie stosowania art. 87 i 88 

Traktatu do pomocy de minimis (Dz. Urz. UE L Nr 379 z 28.12.2006), należy zauważyć, że 

niniejsze rozporządzenie obowiązuje jedynie do dnia 31 grudnia 2013 r. Wobec powyższego 

podjęcie niniejszej uchwały jest w pełni uzasadnione. Od 1 stycznia 2014 r. rozporządzenie nr 

1998/2006 zostanie zastąpione przez nowe rozporządzenie Komisji, będące jednym z 
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elementów przeprowadzanej przez Komisję reformy unijnych przepisów dotyczących 

pomocy publicznej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Mariusz Miłun 

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Leszek 

Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Jan Grzyb 

poinformował, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały w 

sprawie przyjęcia „Programu pomocy de minimis dla przedsiębiorców inwestujących lub 

tworzących nowe miejsca pracy na terenie Gminy Olecko”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 20, za przyjęciem uchwały głosowało                       

20 radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie uchylenia uchwały w sprawie przyjęcia 

„Programu pomocy de minimis dla przedsiębiorców inwestujących lub tworzących nowe 

miejsca pracy na terenie Gminy Olecko”. 

 

 

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.67.2013 

w załączeniu 

 

 

 

 

g)  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata  

2013-2022; 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

oznajmił, iż w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Olecko na lata 2013-2022, dokonano zwiększenia planu dochodów ogółem, w tym jako 

bieżących o kwotę 989.244,85 zł z tytułu zmian planu dotacji na zadania zlecone i własne. 

Dodał również, że w wyniku wprowadzenia nowego przedsięwzięcia „Doposażenie w sprzęt 

ratownictwa techniczno-ekologicznego jednostki OSP Borawskie” na lata 2013-2014 
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dokonano odpowiednich zmian kwot w poszczególnych latach w informacjach 

uzupełniających o wybranych rodzajach wydatków budżetowych. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Mariusz Miłun 

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.    

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Leszek 

Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Jan Grzyb 

poinformował, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2013-2022. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Radni nie zgłaszali uwag.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 20, za przyjęciem uchwały głosowało                       

20 radnych. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko 

na lata 2013-2022.  

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.68.2013 

w załączeniu 

 

 

h)  zmiany budżetu gminy na 2013 rok; 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

poinformował, iż w wydatkach w dz. 754 – Bezpieczeństwo publiczne i ochrona 

przeciwpożarowa, rozdz. 75412 – Ochotnicze straże pożarne, po pozytywnej ocenie wniosku 

na dofinansowanie projektu pn. „Doposażenie w sprzęt ratownictwa techniczno-

ekologicznego jednostki OSP Borawskie” tworzy się zadanie inwestycyjne z nazwą tego 

projektu i planem na 2013 rok w wysokości 5.000 zł z paragrafami z odpowiednią czwartą 

cyfrą finansowania. Zadanie rzeczowo będzie realizowane w 2014 z dofinansowaniem w 80 

% ze środków RPO Warmia i Mazury 2007 – 2013. Wartość całego zadania 814.551 zł. Plan 

finansowy na zadaniu inwestycyjnym „zakup średniego samochodu ratowniczo – gaśniczego” 

zmniejsza się o 5.000 zł. Natomiast w dz. 801 – Oświata i wychowanie, dokonuje się 

następujących zmian w wydatkach bieżących, zmniejsza się plan finansowy na 

wynagrodzenia w planie Gimnazjum Nr 2 w Olecku o 57.056 zł, zwiększa się plan dotacji 

podmiotowej z budżetu na Społeczne Gimnazjum STO w Olecku o 6.754 zł. Dodała, iż w  dz. 

854 – Edukacyjna opieka wychowawcza, dokonuje się zmian w wydatkach bieżących w 

jednostkach oświatowych zwiększając plan ogółem na świetlice szkolne o 50.302 zł. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Mariusz Miłun 

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Leszek 

Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Jan Grzyb 

poinformował, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy 

na 2013 rok.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Radni nie zgłaszali uwag.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

 

 Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 20, za przyjęciem uchwały głosowało                       

20 radnych.  

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu gminy na 2013 rok.  

 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.69.2013 

w załączeniu 

 

 

Na tym punkt wyczerpano.  

 

 

Do punktu 9 – „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. 

 

Teresa Gałaszewska, 

poinformowała, iż róże rosnące, wzdłuż ulicy Ełckiej, bardzo przeszkadzają samochodom 

wyjeżdżającym z Osiedla Siejnik. Wnioskuje o to by wszystkie róże na Siejniku przystrzyc, 

ponieważ ograniczają widoczność.  

 

Sołtys Sołectwa Plewki – Anna Gajewska, 

zapytała, czy sołtysi również mogą jechać do Siedlisk na sortownię odpadów komunalnych? 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski, 

odpowiedział, iż nie widzi problemu i zaprasza również sołtysów do uczestnictwa w tym 

wyjeździe. 

 

Sołtys Sołectwa Plewki – Anna Gajewska, 

poinformowała, iż w okolicy Urzędu jest bardzo dużo niedopałków od papierosów. Bardzo 

brzydko to wygląda i należy to sprzątnąć. 
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Sołtys Sołectwa Lenarty – Stanisław Ciechanowicz, 

powiedział, iż odnośnie uchwały o przyjęciu programu alkoholowego, uważa, że powinno być 

jak najwięcej miejsc gdzie młodzież mogłaby się spotykać i spędzać czas aktywnie. Podał 

przykład, iż w jego miejscowości gdy nie było takiego miejsca to młodzież spotykała się na 

ławce pod blokiem i piła alkohol. Gdy tylko został zakupiony sprzęt rekreacyjny  do świetlicy 

wiejskiej ta młodzież zaczęła spotykać się w tej świetlicy i bezalkoholowo spędzać czas. 

Uważa, że na takie właśnie cele powinny być przeznaczane pieniądze. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski, 

odpowiedział, iż w tym roku z pieniędzy z „korkowego „ została wybudowana siłownia 

zewnętrzna, a w przyszłym roku znaczna część pieniędzy zostanie przeznaczona dla dzieci i 

młodzieży pochodzących z ubogich rodzin na zagospodarowanie czasu wolnego.  

 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

stwierdził, że porządek sesji został wyczerpany. Zamknął obrady sesji Rady Miejskiej                    

w Olecku.  

 

 

 

 

           Protokołowała        Przewodniczący Rady Miejskiej 

            Ewa Rekuć                     Karol Sobczak 

 


